
 

Besluitenlijst van de vergadering van de Politieke avond Westerveld 3 december 2019
Woonvisie (vervolg)

Aanwezigen
Raadsleden/ commissieleden: De heren A.K. Schoenmaker (DSSW/ SW), J.H. Bruursema (GB), J.P. Slootweg 
(VVD), H.A. Jansen (PvdA), J.A.G. van der Weyde (CDA), J.N. de la Mar (PW) en G. Kreuzberg (PW) en de 
dames G. Kiers (DSSW/SW), M.W. Mulder – van Eerden (GB), R. Masselink – Den Hollander (VVD), C. 
Dollekamp - Molleman (PvdA) en E.G. Bos (CDA)
Collegeleden: de wethouders J.Y.A. De Haas, H. Doeven en K.H. Smidt
Medewerkers ambtelijke organisatie: De heer Meulenbeld en mevrouw Schuitema
Externen: --

Afwezigen (m.k.)
--

Voorzitter: Mevrouw J.W. Mones-Kassies
Griffier: Mevrouw J. van Roeden-Hoekstra

Voorstel over woonvisie (vervolg)
Verantwoordelijk portefeuillehouder: wethouder K.H. Smidt
Voorgesteld raadsbesluit:
Besluitpunt 1:
Vaststellen van de woonvisie 2019-2025 gemeente Westerveld, met de bijbehorende uitvoeringsagenda.
Inspreker(s):
Conclusie voorzitter
Voldoende besproken en als besluitpunt voor de Politieke avond Westerveld d.d. 17 december 2019 
agenderen.
Toezegging
--
Aantekeningen

- De fractie van de VVD heeft drie debatvragen:
 Hoe staan andere partijen tegenover een ‘verzilverlening’of ‘blijverslening’?
 Hoe staan andere fracties tegenover een sterk gereduceerde grondprijs?
 Er schijnt een initiatiefnemer te zijn die aan de slag wil met nieuwbouw van woningen in 

Dwingeloo. Zijn andere fracties hiervan op de hoogte en zo ja, hoe staan ze hierin?
- Mevrouw Mulder is niet gelijk voorstander van een blijverslening. Ze ziet problemen ontstaan 

rondom de huisvesting van statushouders. 
- Vanuit de fractie van Progressief Westerveld geeft de heer Kreuzberg een aantal suggesties mee 

aan het college. Zo denkt de fractie aan de bouw van microwoningen voor onder andere jongeren. 
Vanuit het college zou ondersteuning geboden kunnen worden aan initiatieven voor ouderen in de 
dorpen Vledder, Diever en Havelte. Hij vraagt zich af of het starterstarief voldoende is. Particuliere 
woningeigenaren zouden door het college actief benaderd kunnen worden om voorlichting over 
energiebesparende maatregelen. De fractie ziet mogelijkheden dat mensen met een smalle beurs 
op een vakantiepark gaan wonen.  

- De fractie van het CDA is van mening dat goede woningen de kosten van de Wmo kunnen 
beïnvloeden. De heer Van der Weyde wil dat huisvesting geschikt wordt gemaakt voor zowel 
ouderen als voor jongeren. Hij vraagt zich af hoe er voldoende voorzieningen beschikbaar zijn en wil 
dat het college hier bij de uitvoering op in zet.



- De heer Jansen vraagt zich af hoe moet worden omgegaan met de huisvesting voor ouderen. 
Nieuwbouw woningen zijn vaak te duur voor jongeren. Het risico zit er in dat dit aantrekkingskracht 
heeft op mensen van buiten de gemeente/ provincie. 

- Mevrouw Kiers wil stimulerende maatregelen voor duurzaamheid blijven aanjagen. Wat haar 
betreft dient de groei van woningbouw naar behoefte te worden gestimuleerd. Ze vraagt zich af 
hoe de raad de locaties scherp krijgt waar nog niet gebouwd kan worden, maar wel in beeld zijn. 
Zou dit bijvoorbeeld op de website bekend gemaakt kunnen worden? De fractie van DSSW/ SW is 
op zich voorstander van een blijverslening. Mevrouw Kiers wil met het CDA meedenken over de 
voorzieningen in de dorpen. Ze wil graag nadenken over de mogelijkheid van sterk gereduceerde 
grondprijzen. 

- Wedhouder Smidt proeft enthousiasme bij de raadsleden. Hij wil oog houden voor de behoefte van 
de inwoners en voor de komst van jongeren. Hij wil hun verleiden om in Westerveld te komen 
wonen. Het college wil aan de slag met de uitvoering en komt met de uitvoeringsmaatregelingen 
naar de raad. 

- Nagenoeg alle fracties zijn het met de oproep van de VVD-fractie eens om vraag gestuurd te 
bouwen.  

Bekijk hier de live beelden

Vastgesteld in de openbare vergadering van de commissie van 17 december 2019.

De griffier, De voorzitter,

J.  van Roeden-Hoekstra H. Jager

https://channel.royalcast.com/webcast/westerveld/20191203_1?start=6843647

